

1. Shukran E- Gift Card is Valid for 365 day from the date of issue. 2. Shukran E- Gift Card is redeemable across participating Al Rashid Group Brand Physical & Online stores i.e. Centrepont, Mothercare, Splash, Shoemart, Lifestyle, Max, Home Centre, Home Box across Bahrain. 3. Shukran E- Gift Card cannot be exchanged for cash either in full or part. 4. Shukran E- Gift Card can be redeemed for part value. Hence same Card can be used in multiple shopping trips across all participating Al Rashid Group Brand Stores across Bahrain. 5. Should the purchase value exceed the value of the Gift Card, the differential value should be paid by the customer who redeems the Gift Card. 6. No replacement / compensation are permissible / payable for lost E- Gift Card. 7. Mutilated or defaced E- Gift Card will not be honored. 8. E- Gift Card issued cannot be returned or refund. 9. Items purchased by the E- Gift Card are refundable, as per the refund and exchange policy of the store. 10. Shukran E- Gift Card is governed by the Shukran Gift Card T & C in force from time to time. 11. For balance enquiry, expiry, store location & detail T & C visit www.shukran.com/giftcard or call 80001006 (toll free) 12. Up to maximum of only 5 GC's are allowed for redemption

1. نكمي. 2. رادصل إل خيرات نم أموي 365 قدل حل اص قين ورتكل إل "أركش" قيه قاطب. 3. نيرحب بل اربع Centrepont, Mothercare, Splash, Shoemart, Lifestyle, Max, Home Centre, Home Box. 4. اياه قاطب. 5. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي ال. 6. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 7. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 8. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 9. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 10. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 11. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 12. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو.

1. نكمي. 2. رادصل إل خيرات نم أموي 365 قدل حل اص قين ورتكل إل "أركش" قيه قاطب. 3. نيرحب بل اربع Centrepont, Mothercare, Splash, Shoemart, Lifestyle, Max, Home Centre, Home Box. 4. اياه قاطب. 5. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي ال. 6. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 7. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 8. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 9. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 10. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 11. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو. 12. اياه قاطب ل ادبتس ا نكمي م ث نمو.